

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

April 23, 2015

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 23 avril 2015

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4887/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/4887/index.do>

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

Ferme Vi-Ber Inc. et autres c. Financière agricole du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36205](#))

(La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de l'appel. /

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Michel Lafortune et autres c. Financière agricole du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36210](#))

(La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de l'appel. /

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

DISMISSED / REJETÉES

Ryan Glenn Ziegler v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) ([36153](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to appoint counsel is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en nomination d'un procureur est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Denis Jerome Labossière v. Her Majesty the Queen (Man.) (Criminal) (By Leave) ([36267](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Behzad Najafi v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36241](#))

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Phylum Corporation v. Dominion of Canada General Insurance Company (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36235](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Robert Simoneau c. Ernst & Young Inc., syndic de l'actif de Vincent Lacroix (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36225](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Roberto Orellana Gonzalez v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36263](#))

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée Sa Majesté la Reine du chef de la Colombie-Britannique.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

Succession de feu D.U.C. c. Régis des rentes du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36236](#))

(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. /

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

Gabriel Genest c. Agence du revenu du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36160](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Wagner

Gail Morgan et al. v. Paragon Capital Corporation Ltd. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36242](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Mona Lisa Nowak v. Michael Charles John Nowak (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36229](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Rachel Exeter v. Attorney General of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36264](#))
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Apotex Inc. v. Pfizer Canada Inc. et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36227](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Mylan Pharmaceuticals ULC v. Pfizer Canada Inc. et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36228](#))
(The motion to add the Minister of Health as a party is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête en vue d'ajouter le ministre de la Santé comme partie est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Humanics Institute v. Minister of National Revenue (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36253](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Jennifer Lynne Dundas v. Arthur Melvin Schafer (Man.) (Civil) (By Leave) ([36198](#))
Coram: Cromwell / Moldaver / Karakatsanis

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Érik Charest c. Dessau inc. et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36237](#))
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

ORAL HEARING / AUDIENCE

Canadian Pacific Railway Company v. Attorney General of Canada et al. (FC) (Civil) (By Leave) ([36223](#))
(An oral hearing of the application for leave to appeal is ordered in accordance with s. 43(1)(c) of the *Supreme Court Act*. The hearing date will be fixed by the Registrar. /
La tenue d'une audience pour décider de la demande d'autorisation d'appel est ordonnée, conformément à l'article 43(1)(c) de la *Loi sur la Cour suprême*. La date d'audience sera fixée par le registraire.)
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
comments-commentaires@scc-csc.ca
(613) 995-4330